

## شروط مسابقة ( ورتل القران ترتيبا 2023 ) :

- المسابقة مفتوحة لكل المصورين من جميع الدول المحترفين والهواة.
- المسابقة مفتوحة لجميع الفئات العمرية.
- لا توجد رسوم دخول لدخول هذه المسابقة (مجانبة).
- ممنوع المشاركة بصور قد تم المشاركة بها في مسابقتنا للأعوام الماضية.
- اخر موعد لاستلام الصورة المشاركة 2023/May/06
- يحق لكل متسابق المشاركة بأربع صور (ملون او ابيض واسود) لكل محور.
- لا يزيد حجم الصورة عن 5 ميجابايت والمقاس هو 1920 بيكسل للضلع الاطول وجودة لا تقل عن 250 dpi
- يسمح بتصوير الجوال بشرط ذات جودة عالية وفق المقاسات والحجم المطلوب سابقا.
- لا يسمح بوضع توقيع او علامة مائية على الصور المشاركة.
- لا يشترط سنة او تاريخ محدد لالتقاط الصورة المشاركة بشرط ان تعبر عن محور المسابقة.
- ستحصل جميع المشاركات التي تأهلت للمرحلة النهائية على شهادة مشاركة في المسابقة.

## الخصوصية:

- يتم تنظيم هذه المسابقة من قبل نادي (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG).
- يحتفظ (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG) بحق إنهاء المسابقة في أي وقت دون إشعار مسبق.
- يحتفظ (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG) بحق تغيير أو تعديل أو حذف أو إضافة شروط وأحكام المسابقة دون إشعار مسبق في أي وقت. ووافق المشاركون على الالتزام بأي تغييرات من هذا القبيل.
- قرار (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG) الدولي سيكون نهائيا وملزما.
- سيجمع (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG) المعلومات الشخصية عن المشاركين من أجل إجراء التنشيط، وقد تفسح هذه المعلومات لأطراف ثالثة، بما في ذلك، على سبيل المثال الرعاية الرسمين.
- من خلال المشاركة في المسابقة يوافق المشاركون بموجب هذا على استخدام معلوماته الشخصية بالطريقة الموضحة في هذه الشروط والأحكام ويتنازل عن حقوقه في بدء أي دعوى ضد (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG) بسبب انتهاك الخصوصية أو الكشف غير الملائم عن المعلومات الشخصية أو أي مطالبات أخرى ذات صلة.
- يقر الفائزون بالموافقة على استخدام اسمائهم وصورهم في أي مواد دعائية.
- من خلال المشاركة في المسابقة يتعهد المشاركون ان الصورة المقدمة ملكا له ولا تقع اي مسؤولية قانونية على (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG) الدولي.
- يحتفظ (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG) بالحق في مشاركة الصور أو اللقطات المقدمة لهذه المسابقة والتقاط الصور على جميع منصات الوسائط الاجتماعية الخاصة به ولأغراض التسويق، تشمل هذه المنصات على سبيل المثال لا الحصر، فيسبوك و انستجرام و تويتر و تيك توك والموقع الإلكتروني واللوحات الإعلانية والنشرات والمنشورات والإعلانات وما إلى ذلك.
- في حال مخالفة المشارك لأي من الشروط المذكورة تعتبر مشاركته لاغية ويحرم من المشاركة في نشاطات (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG) لمدة سنة قادمة.
- 
- **ملاحظة:** من خلال المشاركة في هذه المسابقة فإنك توافق على الامتثال لجميع هذه الشروط والأحكام.

## المشاركة مجانية

### الجوائز:

- 3 ميداليات ذهبية WPG
- 3 ميداليات ذهبية SSS
- 3 شهادات دبلوم فضية
- 3 شهادات دبلوم برونزية
- 3 أفضل مشارك
- 15 شهادات دبلوم شرفية لأفضل المشاركين

## المحاور:

- قراءة القرآن الكريم
- المسجد الحرام
- روحانيات رمضان

تاريخ الإغلاق:	تاريخ بدء التحكيم:	تاريخ ظهور النتائج:
١٦ شوال ١٤٤٤	٢٣ شوال	١ ذو القعدة

الشريفة نجلاء عنقاوي

جلس

الرئيس والمالك (مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي WPG)

### **Conditions of the competition (3<sup>rd</sup> Quran Recitation 2023):**

- The competition is open to all amateur and professional photographers from all countries.
- The competition is open to all age groups.
- There is no entry fee to enter this contest (it's free).
- It is forbidden to participate with pictures that have participated in our competition for the past years.
- The last date for receiving the participating photo is May/06/2023.
- Each contestant is entitled to participate with only 4 pictures (color or black and white) for each axis.
- The image size does not exceed 5 MB, the size is 1920 pixels for the longest side, and the quality is not less than 250 dpi
- It is allowed to photograph the mobile phone, provided that it is of high quality, according to the sizes and the size required previously.
- It is not allowed to put a signature, a watermark, or a logo on the participating photos.
- There is no requirement for a specific year or date to take the participating photo, provided that it expresses the focus of the competition.
- All entries that qualified for the final stage will receive a certificate of participation in the competition.

### **Privacy:**

- This competition is organized by (World Photography Group WPG).
- The Club (WPG Photography World Group) reserves the right to terminate the competition at any time without prior notice.
- The Club (WPG Photography World Group) reserves the right to change, modify, delete, or add the terms and conditions of the competition without prior notice at any time. Participants agree to be bound by any such changes.
- The decision of the WPG International Club will be final and binding.
- (WPG) will collect personal information about participants in order to make the activation, and may disclose this information to third parties, including, for example, official sponsors.
- By participating in the Contest, the Participant hereby agrees to the use of their personal information in the manner described in these Terms and Conditions and waives their rights to initiate any claim against (WPG) for breach of privacy, inappropriate disclosure of personal information, or any other related claims Link.

- The winners acknowledge and agree to the use of their names and photos in any publicity material.
- By participating in the competition, the participant pledges that the submitted image belongs to him and that no legal responsibility falls on the international (WPG) World of Photography Group.
- (WPG) reserves the right to share photos or screenshots submitted for this contest and take photos on all of its social media platforms and for marketing purposes, including but not limited to, Facebook, Instagram, Twitter, TikTok, website, and billboards. flyers, flyers, advertisements, etc.
- In the event that the participant violates any of the mentioned conditions, his participation is considered null and he is prohibited from participating in the WPG Club activities for one year to come.

• **Note:** By participating in this contest you agree to comply with all of these terms and conditions.

## **FREE PARTICIPANT**

### **Awards**

3 WPG / Gold Medals  
3 SSS / Gold Medals  
3 silver diplomas  
3 Bronze diplomas  
3 Best participants  
15 honorary diplomas for  
the best participants

### **Sections**

1- Reading Quran  
2- Holy Mosque  
3- Ramadan Spirit

<b><u>Closing date:</u></b>	<b><u>Judging date:</u></b>	<b><u>Notification:</u></b>
06 May 2023	13 May 2023	21 May 2023

### **المحكمن :**

Alaa Elbasha  
علاء الباشا  
رئيس APC  
Hon.APC, Hon.G.MWPG,  
FIAP Liaison Officer Egypt

Najla Angawi  
نجلاء عنقاوي  
رئيس WPG  
Hon.EFIAP, ESFIAP, EFIAP/G  
EPSA, GPU.CR2 total = 88 int. titles

Reha BILIR  
رئيس SSS  
Hon.SSS, Hon.EFIAP, AFIAP,  
Hon.G.MWPG.

Best wishing:  
NAJLA ANGAWI,  
President World of Photography Group - WPG  
رئيس مجموعة عالم التصوير الفوتوغرافي